

16/12C MAG 243 WIN, 7MM-08, 6.5 CREED, 260 REM, 308 WIN 4R

16/12c Mag 243 Win, 7mm-08, 6.5 Creed, 260 Rem, 308 Win 4r

NO IMAGE
AVAILABLE

Attributes

- Name: 16/12C MAG 243 WIN, 7MM-08, 6.5 CREED, 260 REM, 308 WIN 4R
- Manufacturer: SAVAGE ARMS
- Product no.: 250003700
- Mfr. No.: 55109
- Capacity: 4-Round
- Cartridge: 308 Winchester
- Delivery weight: 0.031kg
- Shipping height: 30mm
- Shipping width: 122mm
- Shipping length: 193mm

Item details

Made in USA

US export classification: 0A501.x

Table of Contents

- [Startpage](#)
- [Deutsch: Sicherheitshinweise für das Produkt: 16/12c Mag 243 Win, 7mm08, 6.5 Creed, 260 Rem, 308 Win 4r](#)
- [English: Safety Instruction Guide for 16/12c Mag 243 Win, 7mm08, 6.5 Creed, 260 Rem, 308 Win 4r](#)
- [Suomi: Turvallisuusohjeet](#)

Sicherheitshinweise für das Produkt: 16/12c Mag 243 Win, 7mm08, 6.5 Creed, 260 Rem, 308 Win 4r

Einführung

Herzlichen Glückwunsch zu Ihrem Kauf des 16/12c Mag 243 Win, 7mm08, 6.5 Creed, 260 Rem, 308 Win 4r von SAVAGE ARMS. Diese Anleitung enthält wichtige Sicherheitsinformationen, die Sie beachten sollten, um eine sichere Verwendung des Produkts zu gewährleisten.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Stellen Sie sicher, dass das Produkt nur für den vorgesehenen Zweck verwendet wird.
- Bewahren Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern auf.
- Überprüfen Sie das Produkt regelmäßig auf Beschädigungen oder Abnutzung.
- Melden Sie unsichere Produkte oder Unfälle umgehend den zuständigen Behörden.
- Informieren Sie sich über Rückrufupdates auf der EU Safety GatePlattform.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung

- Verwenden Sie das Magazin nur mit kompatiblen Kalibern: 308 Winchester.
- Achten Sie darauf, dass das Magazin ordnungsgemäß in der Waffe eingesetzt ist, bevor Sie es verwenden.
- Vermeiden Sie den Kontakt mit Wasser oder anderen Flüssigkeiten.
- Tragen Sie immer geeignete Schutzausrüstung, wenn Sie mit dem Produkt arbeiten.
- Lassen Sie das Produkt nicht unbeaufsichtigt, insbesondere in der Nähe von Kindern oder Haustieren.

Anweisungen für Installation und Verwendung

1. Installation des Magazins:

- Stellen Sie sicher, dass die Waffe entladen ist.
- Führen Sie das Magazin vorsichtig in den vorgesehenen Schacht ein, bis es einrastet.
- Überprüfen Sie, ob das Magazin sicher sitzt und nicht wackelt.

2. Verwendung des Magazins:

- Laden Sie das Magazin gemäß den Anweisungen des Waffensystems.
- Achten Sie darauf, dass Sie nur die zugelassenen Munitionstypen verwenden.
- Prüfen Sie vor jedem Gebrauch, ob das Magazin und die Waffe in einwandfreiem Zustand sind.

3. Nach der Verwendung:

- Entladen Sie die Waffe immer, bevor Sie das Magazin entfernen.
- Lagern Sie das Magazin an einem sicheren Ort, fern von Kindern und unbefugten Personen.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorgen Sie das Produkt gemäß den örtlichen Vorschriften für gefährliche Abfälle.
- Bringen Sie das Produkt nicht einfach in den Hausmüll.
- Informieren Sie sich über spezielle Sammelstellen oder Rücknahmeprogramme in Ihrer Nähe.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für weitere Unterstützung oder Informationen zu Sicherheitsanfragen, wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder den Händler, bei dem Sie das Produkt erworben haben. Sie sollten auch die EU Safety GatePlattform besuchen, um Informationen zu Rückrufen und Sicherheitswarnungen zu erhalten.

Safety Instruction Guide for 16/12c Mag 243 Win, 7mm08, 6.5 Creed, 260 Rem, 308 Win 4r

Introduction

Thank you for choosing the 16/12c Mag 243 Win, 7mm08, 6.5 Creed, 260 Rem, 308 Win 4r. This safety instruction guide provides essential information to ensure safe handling, usage, and disposal of your magazine. Please read this guide thoroughly before using the product to ensure compliance with safety regulations and to protect yourself and others.

General Safety Guidelines

- Always treat every firearm and ammunition as if they are loaded.
- Store magazines and ammunition in a secure location, out of reach of children and unauthorized users.
- Inspect the magazine regularly for any signs of damage or wear.
- Do not modify the magazine or use it in a manner other than intended.
- Follow all local laws and regulations regarding the use and storage of firearms and ammunition.
- Report any unsafe products or accidents to the appropriate authorities.

Specific Safety Precautions for Use

- Always wear appropriate eye and ear protection when using firearms.
- Ensure that the magazine is compatible with your firearm before loading.
- Do not load more ammunition than the magazine's specified capacity (4 rounds).
- Keep your fingers away from the trigger until you are ready to shoot.
- Avoid using the magazine in wet or damp conditions, as moisture can affect performance.
- Never attempt to disassemble or repair the magazine yourself; seek professional assistance if needed.

Instructions for Installation and Usage

1. Installation:

- Ensure your firearm is unloaded and pointed in a safe direction.
- Insert the magazine into the magazine well of the firearm until it clicks into place.
- Verify that the magazine is securely attached before proceeding.

2. Loading:

- Open the magazine by pressing down on the follower.
- Insert the ammunition carefully, ensuring that it is oriented correctly.
- Do not exceed the magazine's capacity of 4 rounds.

3. Using the Firearm:

- Load the firearm according to the manufacturer's instructions.
- Always keep the firearm pointed in a safe direction when loading and unloading.
- Follow standard firearm safety practices while shooting.

4. Unloading:

- Remove the magazine from the firearm.
- Ensure that all rounds are removed from the magazine.
- Store the magazine and ammunition in a safe location.

Disposal Instructions

- Dispose of the magazine in accordance with local regulations.
- If the magazine is damaged or no longer usable, do not attempt to repair it.
- Contact your local waste management facility for proper disposal methods.

Contact Information for Further Support

For any questions or concerns regarding the safety and use of the 16/12c Mag 243 Win, 7mm08, 6.5 Creed, 260 Rem, 308 Win 4r, please reach out to your local retailer or manufacturer representative for assistance.

By following these safety guidelines and instructions, you can ensure a safer experience with your magazine. Your safety and the safety of others is our primary concern. Thank you for your attention to these important guidelines.

Turvallisuusohjeet

Johdanto

Tervetuloa 16/12c Mag 243 Win, 7mm08, 6.5 Creed, 260 Rem, 308 Win 4r tuotteen käyttöohjeeseen. Tämä opas sisältää tärkeitä turvallisuusohjeita, jotka on suunniteltu suojelemaan sinua ja muita käyttäjiä. On tärkeää noudattaa kaikkia ohjeita ja varotoimia tuotteen käytön aikana.

Yleiset turvallisuusohjeet

- Varmista, että tuote on tarkoitettu aikuisten käyttöön. Älä anna lasten käyttää tuotetta ilman valvontaa.
- Tarkista tuote ennen käyttöä varmistaaksesi, että se on ehjä eikä siinä ole näkyviä vaurioita.
- Käytä tuotetta vain sen tarkoituksen mukaisesti.
- Säilytä tuote turvallisessa paikassa, pois lasten ja muiden eiasiantuntevien henkilöiden ulottuvilta.
- Ilmoita mahdollisista vaarallisista tuotteista tai onnettomuuksista viranomaisille.
- Tarkista EU:n Safety Gate alustalta mahdolliset palautustiedot ja turvallisuuspäivitykset.

Erityiset turvallisuusvarotoimet käytössä

- Käytä aina suojarusteita, kuten suojalaseja ja käsineitä, kun käsittelet tuotetta.
- Varmista, että käytät tuotetta vain hyvin ilmastoiduissa tiloissa.
- Älä koskaan suuntaa tuotetta kohti ihmisiä tai eläimiä.
- Varmista, että kaikki käyttäjät tuntevat tuotteen käyttöohjeet ja turvallisuusvaatimukset.
- Tarkista säännöllisesti, että tuote on kunnossa ja että kaikki osat toimivat oikein.

Asennus ja käyttöohjeet

- Lue kaikki ohjeet huolellisesti ennen tuotteen käyttöä.
- Asenna tuote vain valmistajan ohjeiden mukaan.
- Varmista, että kaikki liitännät ovat tiukkoja ja kunnolla paikallaan ennen käyttöä.
- Käynnistä tuote vain, kun olet varma, että se on oikein asennettu ja kaikki turvatoimet on otettu huomioon.
- Käytä tuotetta vain suositellulla tavalla ja noudata kaikkia käyttöohjeita.

Hävitysohjeet

- Hävitä tuote ympäristöystävällisesti ja paikallisten sääntöjen mukaisesti.
- Älä hävitä tuotetta tavallisten kotitalousjätteiden mukana.
- Ota yhteys paikallisiin viranomaisiin saadaksesi lisätietoja oikeasta hävitysmenetelmästä.

Lisätietoja ja tuki

Tämä tuote on valmistettu noudattaen EU:n yleisiä tuoteturvallisuusmääräyksiä. Jos sinulla on kysymyksiä tuotteeseen liittyen tai tarvitset lisätietoja, ota yhteyttä valmistajaan tai tarkista EU:n Safety Gate alustalta.